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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 27 maart 2019 ontvingen wij vragen van de coalitiepartijen, op basis van artikel 40 Reglement van 
Orde, over het bestuursakkoord (bouwen en wonen). 
Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag: 
In punt 1.2.3 Bouwen en wonen, wordt aangegeven dat ook lopende projecten worden beoordeeld 
op de toetsing ‘Bouwen voor alle leeftijdsgroepen en woningen die aansluiten bij de behoefte’. 
Uiteraard begrijpen wij dat de reeds ingezette plannen gebaseerd zijn op de bestaande woonvisie. 
Echter toch zouden wij graag inzichtelijk krijgen waar de reeds ingezette plannen (meer specifiek de 
Zuidrand) voldoen aan de punten genoemd bij A en B. Door het inzichtelijk te maken is het voor de 
raad eenvoudiger om daar waar nodig te kunnen corrigeren maar ook waar dat niet (meer) kan. 

A. de bestaande woonvisie en  
B. waar is ruimte om dit plan aan te passen naar de opgave zoals verwoord in het 

bestuursakkoord én de binnenkort vast te stellen woonvisie.  
 
Antwoord op A: 
Alle reeds ingezette plannen voldoen aan de bestaande woonvisie.  Bij sommige plannen is er nog 
wel wat ruimte om te sturen. Deze plannen zijn: Boschkens fase 7, Zuidrand en Bakertand. 

 
Antwoord op B met betrekking tot Boschkens fase 7: 
Hiervoor zijn nog geen uitgewerkte plannen. Zodra er concrete plannen zijn zullen die moeten 
voldoen aan de dan geldende woonvisie. 
 
Antwoord op B met betrekking tot project Zuidrand: 
De stedenbouwkundige plannen voor de Zuidrand (Van Besouw locatie en Van Puijenbroek) zijn 
ambtelijk getoetst aan nieuwe inzichten onder meer uit het Regionaal Kwalitatief Woning Behoefte 
Onderzoek (RKWBO) van 2018 en deels daarop aangepast. Het stedenbouwkundig plan voor de Van 
Besouw locatie is in januari 2019 vastgesteld door ons college, uw raad is hier in februari met een 
raadsinformatiebrief over geïnformeerd. Het stedenbouwkundig plan voor de Havep locatie is 
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inmiddels ook ingediend. De verwachting is dat ons college hier voor de zomer een besluit over 
neemt, hier zal uw raad vervolgens ook over geïnformeerd worden. 
Het bouwen voor de woningbehoefte gebaseerd op de meest recente inzichten wordt ook 
uitgangspunt in de woonvisie die nu wordt opgesteld.  
 
Antwoord op B met betrekking tot project Bakertand: 
Qua fasering en stand van zaken zou de woningbouw van Bakertand in beginsel ook kunnen gaan 
voldoen aan de nieuwe woonvisie. 
In deze wijk wordt echter niet gebouwd voor de Goirlese behoefte, maar voor de regionale behoefte, 
zoals indertijd door de raad is vastgesteld. In de met Tilburg gesloten overeenkomst is dat ook als 
zodanig afgesproken. 
Blijft overeind dat het te realiseren woningbouwprogramma door de Goirlese raad zal moeten 
worden goedgekeurd. 
Mogelijk dat er binnen Bakertand ook nog ruimte is voor een CPO-project. 
 
Vraag:  
Eveneens in punt 1.2.3 wordt gesproken over CPO-projecten. In het bestuursakkoord wordt 
nadrukkelijk aandacht gevraagd voor initiatieven vanuit inwoners. Ook op dit punt willen wij graag 
bijgepraat worden over de stand van zaken. 
 
Antwoord: 
Bij de gemeente is bekend dat er diverse initiatieven zijn om gezamenlijk woningbouwprojecten te 
ontwikkelen. Belangrijke voorwaarden zijn wel dat de initiatiefnemers over grond beschikken en dat 
de behoefte aan de te realiseren woningen is aangetoond. Verder is het zo dat het college conform 
het vigerende beleid op dit moment geen besluit neemt over initiatieven op locaties die niet zijn 
geprioriteerd. Initiatieven worden meegenomen in de prioriteringsnotitie die direct na vaststelling 
van de Woonvisie wordt opgesteld. Dit geldt voor de CPO-projecten evengoed als voor andere 
initiatieven. (Zie ook Raadsinformatie Woningbouwinitiatieven, bijgevoegd). 
 
Vraag: 
In punt 1.2.5 Infrastructuur en ruimtelijk beheer komt snellere verglazing bestaande netwerken aan 
bod. Wat is de status van deze ontwikkeling? 
 
Antwoord: 
Het verglazen van bestaande netwerken of het aanleggen van nieuwe glasvezelnetwerken is geen 
gemeentelijke uitvoeringstaak. Dit wordt volledig aan de markt over gelaten. Ziggo en KPN zijn hier 
de marktleiders in. Zij bepalen voor hun eigen businesscase wat voor netwerk aangelegd moet 
worden en met welke snelheden zij hun eigen netwerk gaan bedienen. Dit alles ligt buiten de 
invloedsfeer van de gemeente. 
Verder heeft de coöperatie "MiddenBrabantGlas" de uitrol van het glasvezelnetwerk in het 
buitengebied en de bedrijventerreinen in Goirle en Riel afgerond. Als gemeente hebben wij, daar 
waar we konden, ondersteuning verleend (realisatie POP kasten, verlenen van (aanleg)vergunningen, 
beschikbaar stellen van vergaderruimte, printwerk, etc.). Ook voor dit netwerk geldt dat de 
gemeente geen enkele invloed kan uitoefenen over de providers en beschikbare diensten c.q. 
snelheden van de verschillende providers die zijn (worden) toegelaten op het glasvezelnetwerk. De 
coöperatie "MiddenBrabantGlas" is hier zelf voor verantwoordelijk en maakt zelf afspraken met de 
verschillende providers.  
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Vraag: 
In punt 1.2.5 wordt ook gesproken over het stimuleren van inwoners bij het beheer van openbare 
ruimte en het meer betrekken van de jeugdgemeenteraad bij de inrichting van de buitenruimte. Wat 
is hier tot nu toe mee gedaan? 
 
Antwoord met betrekking tot het stimuleren van inwoners: 
Ieder initiatief wat wordt ontvangen bij de afdeling Realisatie en Beheer wordt zo mogelijk 
ondersteund. Zo is er een bewonersinitiatief voor de realisatie van een hondenlosloopplek. De 
afdeling ondersteund de initiatiefnemers in het creëren van draagvlak voor de losloopplek.  
Vrijwilligers die zwerfafval opruimen zijn bij elkaar gebracht en worden uitgebreid gefaciliteerd. Op 
deze manier is het Goirlese ZAP-per team (Zwerf Afval Pakker) ontstaan. Dit team heeft inmiddels 
een opruimactie rond de Oostplas georganiseerd op de nationale Opschoondag. Voor de Opschoon-
dag is de jeugdgemeenteraad uitgenodigd en was een lid van de Jeugdgemeenteraad aanwezig. 
 
Antwoord met betrekking tot het meer betrekken van de jeugdgemeenteraad: 
De jeugdgemeenteraad is de afgelopen periode voornamelijk bezig geweest met het meedenken 
over de toekomst van het cc Jan van Besouw.    
 
Bijlage: Raadsinformatie Woningbouwinitiatieven 
__________________________________________________________________________________ 


